
 

Interpellation till miljönämndens ordförande Kjell-Erik Börjesson (C)

Interpellation med begäran om redovisning av material, åtgärdsplan 
gällande utomhusmiljöer på idrottsanläggningar, skolgårdar och 
förskolans utemiljöer.

Bakgrund

På kommunfullmäktige den 7:e november framfördes svar på Öpartiets lagda motion, om 
giftfri miljö i förskola och skola. Vi gläds åt att arbetet påbörjats, som vi också nämnde vid 
samma möte.

I och med det positiva svaret om inomhusmiljön, ställde vi frågan om hur det förhöll sig med
utomhusmiljön på idrottsanläggningar, förskolor och skolor. Då vi inte fick något direkt svar 
på vår fråga så ställer vi denna interpellation, där vi vill ha svar och redogörelse över hur det 
står till med dessa ovan nämnda miljöer.

Frågor

1. Kommunen har konstgräsplaner, det har framkommit att dessa kan bestå av olika material, 
vilka av dessa består av SBR granulat respektive EPDM granulat?

2. Finns det en åtgärdsplan/tidsplan för att byta ut dessa planer, i första hand de som består av 
SBR granulat och i andra hand de som består av EPDM granulat och vilket miljövänligt 
material kommer dessa att ersättas med?

3. På skolgårdar finns installationer av gummimaterial, vad innehåller detta material, SBR 
eller EPDM, dvs är det miljövänligt, om inte, kommer dessa att bytas ut genom en 
åtgärdsplan/tidsplan?
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